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Dansk Told & Skatteforbund 
Valgenhed Østbanegade 
 
 
Onsdag, den 14. marts 2018 blev der afholdt ordinær generalforsamling i Dansk Told & 
Skatteforbund Valgenhed Østbanegade m.v., med følgende dagsorden:  
 

1. Valg af mødets tillidsmænd 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Behandling af indkomne forslag  
4. Valg af formand (kun i år med ordinær kongres) 
5. Valg af næstformand (kun i år med ordinær kongres) 
6. Valg af øvrige tillidsrepræsentant(er) i SKAT 
7. Valg af tillidsrepræsentant i Departementet/Intern Revision 
8. Eventuelt. 

 
Pkt. 1 Valg af mødet tillidsmænd 
 
Efter vedtægternes § 4, stk. 2, forestod formanden Jens Norlund valg af generalforsamlingens 
tillidsmænd.  Svend Mandel Hansen blev valgt som dirigent, og Jørn Nysum Schoop, som 
mødesekretær. 
 
Dirigenten konstaterede herefter, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og 
beslutningsdygtig. 
  
 
Pkt. 2 Bestyrelsens beretning 
 
Formanden Jens Norlund fremlagde bestyrelsens beretning, som var koncentreret om følgende 
punkter: 
 

1. Indledning, bestyrelsen sammensætning mv. 
2. Facility management 
3. Uddannelse og PB 
4. OK 18 
5. Tillæg 18 
6. Fra 1 til 7 
7. Afslutning og fremtid 



 
 

I stedet for en traditionel gennemgang af beretningen, havde bestyrelsen i lighed med de 
seneste år valgt at gennemgå og debattere de enkelte udvalgte emner, punkt for punkt for 
derved at skabe mere og bedre debat. 
 
Beretningen er vedlagt referatet.  

 

Debat	
Ad pkt. 3 Uddannelse og PB 
Der var en kort debat om hvorvidt den nye prof. bachelor uddannelse er på bekostning af en 
egentlig fuldmægtig uddannelse i lighed med tidligere, hvilket blev bekræftet. 
DTS ser dog meget positivt på det nye tiltag. 
 
Ad pkt. 4 OK 2018 
Spørgsmålet om hvorvidt fridage til jul, nytår og grundlovsdag indgår i forhandlingerne, blev 
besvaret af Jan Nørner (DTS) med, at arbejdstid ikke indgår som en del af forhandlingerne. 
 
I øvrigt afventes generelt spørgsmålet om konflikt/aftale eller ej, herunder også spørgsmålet 
om ”betalt spisepause”, som dog primært er et AC-spørgsmål. 
 
Ad pkt. 6 Fra 1 til 7 
Diskussion om tab af kompetencer, mulighed for ”tvangsflytning” mellem styrelser osv. Der 
var samtidig en positiv tilkendegivelse af, at de mange nye kontorer gerne skulle føre til, at 
ledelsesspændet bliver mindre. 
 
Generelt må vi dog afvente etableringen af de nye styrelser. 
 
Herefter blev beretningen enstemmigt godkendt. 
 
 
Pkt. 3 Behandling af indkomne forslag 
 
Der var ingen indkomne forslag 
 
Pkt. 4 Valg af formand (kun i år med ordinær kongres) 
 
Punktet udgår da der ikke er formandsvalg i år. (Jens Norlund fortsætter). 
 
Pkt. 5 Valg af næstformand (kun i år med ordinær kongres) 
 
Punktet udgår da der ikke er valg til næstformandsposten i år. (Ulla Kær Andersen fortsætter). 
  
Pkt. 6 Valg af øvrige tillidsrepræsentant(er) i SKAT  
 
Anette Prüsse Jensen genopstillede og blev valgt.  
 
Pkt. 7 Valg af tillidsrepræsentant i Departementet/Intern Revision 

 
Tina Charlotte Olsen genopstillede og blev valgt.  
 
Pkt. 8 Eventuelt 
 



Ingen bemærkninger 
 
 
  
Mødesekretær   Dirigent 

 
 
 

Jørn Nysum Schoop   Svend Mandel Hansen 


